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1) Godkännande av dagordning  

 

Dagordningen godkändes.  

 

 

2) Val av justeringsman  

 

Bengt Sylvan utsågs att justera dagens minnesanteckningar.  

 

 

3) Föregående minnesanteckningar  

 

Inga synpunkter. Ordföranden föreslår att minnesanteckningar kan göras enligt ett rullande schema. 

Frågan kommer att behandlas i styrgruppen enligt önskemål från Järfälla. 

 

 

4) Presentation av styrgrupp och arbetsgrupp 

 

Presentationsrunda genomfördes. 

 



 

5) Information om Edsviken Vattensamverkan 

 

Karin höll en presentation om Edsviken Vattensamverkans mål och syfte. Presentationen bifogas till 

minnesanteckningarna. 

 

 

6) Presentation om Edsvikens status och förra årets provtagningsresultat (Calluna AB) 

 

Towe Holmborn på Calluna AB höll en presentation om Edsvikens status och problematik samt 

resultat från förra årets provtagningar och undersökningar. Presentation och rapport bifogas till 

minnesanteckningarna. Ett stycke om bottenfaunaundersökningen som gjordes 2013 läggs till i en av 

bedömningarna. Calluna bedömer att Edsvikens ekologiska status är ”otillfredsställande” utifrån 2014 

års resultat, ”dålig” om man väger in bottenfaunan från 2013.  

 

 

7) Verksamhetsplan 2015-2016 

 

Ett förslag till tvåårig verksamhetsplan gick igenom. Planen (som bifogas minnesanteckningarna) 

antogs utan tillägg. Eventuellt kan den dagvattenutsläppskartläggning som gjorts kompletteras med 

färgkoder och riktvärden för näringsämnen och tungmetaller. Karin kollar upp vad detta tillägg skulle 

kosta. Om kartläggningen ska läggas ut på hemsidan måste den kompletteras med en instruktion så att 

gemene man förstår informationen. Till att börja med använder vi den som ett internt 

planeringsverkstyg. 

 

 

8) Övrigt aktuellt från kommunerna 

 

Danderyd, Lennart Nylund, berättade om den flytande våtmark som placerats i Mörbyviken. 

Våtmarken har viss renande effekt samt kan i viss mån också kompensera för strandvegetation som 

försvunnit i samband med exploateringar. 

 

9) Studiebesök 2015 

 

På mötet beslutades att nästa styrgrupp hålls torsdagen den 21 maj. Mötet kombineras med en 

studiedag där vi tittar närmare på Edsviken. Arbetsgruppen anordnar båttur och tar fram schema för 

dagen. 

 

10) Övriga frågor 

 

Förra årets verksamhetsberättelse och ekonomiska sammanställning godkändes. Styrgruppen vill ha 

delredogörelser för ekonomin på mötena. 
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